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Förslag till beslut 
 
 Välfärdsområdesstyrelsen antecknar följande ärenden för 

kännedom: 
 
1. Reseservicecentralen (Tanja Witick föredrar ärendet vid 
sammanträdet) 
2. Årsklockorna för verkställandet av beredningen av 
välfärdsområdet år 2022 (som bifogat material) samt en översikt 
över beredningen (bl.a. samarbetsområde och principerna gällande 
personalen när överlåtelse av rörelse genomförs) 
3. Finansministeriets beslut om statsunderstöd för beredningen av 
välfärdsområdet (som bifogat material) 

 
 Tf verkställande direktören för välfärdsområdet lyfte dessutom fram 

följande ärenden vid sammanträdet: 
 4. Välfärdsområdesfullmäktiges sammanträde 25.4 har flyttats fram 

till 16.5.2022 kl. 13. 
 5. Genomförandet av ansvaret för att ordna företagshälsovård i 

välfärdsområdet 
 
 Dessutom lyftes följande ärenden fram vid sammanträdet: 
 6. Ledamot Tapio Pajunpää lyfte fram att Mellersta Österbottens 

socialpsykiatriska förening är intresserad av att komma och berätta 
om sin verksamhet för välfärdsområdesstyrelsen. 

 7. Fullmäktigeordförande Asko Syrjälä lyfte fram att det utvecklas 
tillvägagångssätt för att informera välfärdsområdesfullmäktiges 
ledamöter regelbundet om aktuella ärenden. 

 8. Intervjugruppen har möte 6.4 kl. 16 för att behandla val av 
rekryteringskonsult för rekryteringsprocessen gällande 
välfärdsområdets direktör. 

 
Beslut Antecknades för kännedom. Dessutom beslutades det att 

verkställande direktören för Tervia Oy Erja Jaatinen inbjuds till 
välfärdsområdesstyrelsens sammanträde för att berätta om Tervias 
verksamhet. 
 
Ant. projektchef Tanja Witick föredrog punkt 1 i början av 
sammanträdet. 
 
Ant. ledamot Timo Pärkkä avlägsnade sig tillfälligt från 
sammanträdet kl. 8.59 när punkt 1 föredrogs. 
 
Ant. ledamot Sirpa Orjala avlägsnade sig från sammanträdet under 
behandlingen av detta ärende före beslutsfattandet. 



 
Ant. tf direktören för välfärdsområdet Minna Korkiakoski-Västi 
avlägsnade sig från sammanträdet på grund av jäv innan punkt 8 
behandlades. 

 
 


